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Schriftelijk 

Vragen Het dossier Broodje Piraat is inmiddels 4 Burgemeesters oud en nu alweer 
overhandigt aan het derde college. Dit college heeft met de steun van 15 
raadsleden opgetekend in het coalitie akkoord: “Waarbij we samen met alle 
betrokken partijen zoeken naar oplossingen”

In de afgelopen periode heeft u vele gesprekken gevoerd en recentelijk heeft 
het college nog aan Dhr Nuyten laten weten, middels een mail van  Dhr van 
Oort, dat men geen verdere gesprekken zou voeren met Dhr Nuyten inzake 
het langlopende geschil…..

De Vaste commissie van advies voor bezwaarschriften was zeer duidelijk in 
haar oordeel en heeft de gemeente de opdracht gegeven om tot een redelijke 
oplossing te komen met Dhr Nuyten voor 01 september 2022!

De feiten:

Geen vergunning aanvraag in eerste instantie, conform de juiste procedure;

Omgevingsvergunning waar tegen bezwaar was ingediend (10 november 
2020) werd door de commissie als positief geoordeeld!

Geen verweerschrift ingediend door college, wat niet ten goede kwam voor de 
gemeente tijdens de behandeling door de Vaste commissie van advies voor 
bezwaarschriften!!

Lezende het bovenstaande en wetende dat Dhr Nuyten alles heeft 
aangeleverd om diverse kosten inzichtelijk te maken, aangaande renovatie 
van het pand aan de keizersdijk 30-34, zouden wij graag het volgende willen 
weten:

Vraag:
Hoe gaat dit nieuwe college samen met Dhr Nuyten komen tot een oplossing 
voor 01 september as? 



Toelichting


